

UNITED COLLEGE
THE CHINESE UNIVERSITY OF HONG KONG
Scholarships and Awards

外展體驗獎(2020-2021)

本年度由香港特別行政區政府提供的「外展體驗獎」現已公開接受聯合書院全日制本科生申請。獎額每名港幣一萬元，旨在支持同學於 2020-2021 學年到香港境外，參加由大學舉辦或認可的外展體驗活動、比賽 (如會議/ 論壇/ 工作坊/ 研討會/ 訓練營/ 比賽/ 義工服務等)、實習 (有學分或不計學分)、考察或與課程相關的計劃 (如語文改善計劃/ 海外交換計劃等)。

遴選準則：

1. 參加的外展體驗活動須在香港境外進行，並由大學舉辦或認可。
2. 活動期長短不限，但必須於2020年9月1日至2021年8月31日期間完成。
3. 一年級申請人須於中學的公開考試成績優異，二年級或以上的申請人於2019-2020年度(包括暑期，如適用)在大學的累積平均積點不可低於3.0 (如未能提供累積平均分，前一學年的平均積點不可低於3.0)。
4. 本地學生可獲優先考慮。
5. 申請人的經濟需要亦在考慮之列。
6. 候選人只可申報一項活動。
7. 同學於大學就讀期間只能獲頒「外展體驗獎」一次。
8. 每位「外展體驗獎」得獎人須於完成申報的活動後一個月內，向大學入學及學生資助處提交報告，詳述其學習經歷及得著。
9. 遴選結果將於2021年6月由大學入學及學生資助處以書面通知各得獎人。

申請辦法：

有興趣申請上述獎項的同學請於 **2021 年 1 月 11 日至 1 月 29 日中午 12 時前**將下列文件上載至書院網頁 <https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=11557888>。資料不足或逾期遞交之申請概不受理。

1. 已填妥的申請表格：請在書院網頁下載表格(J 項由書院填寫)，填妥後以 Word 文件檔上載至書院網頁。請用打字機或文字處理器填寫申請表格及簽署(接受電子簽名，但在簽名欄內以打字方式填上姓名則不接受)。
2. 一年級申請人：公開考試成績單副本(如 HKDSE, IB, GCE 等)或其他學歷(如高級文憑，副學士等)。
3. 二年級或以上的申請人：截至 2019-2020 年度的大學成績單副本(包括暑期，如適用)。請提供由 CUSIS 下載的「unofficial transcript」，其發出日期必須在 2020 年 10 月 1 日或以後。
4. 如有參與海外交換計劃，請附成績單及計分說明文件，不接受網上下載的成績單。
5. 由主辦單位發出有關外展體驗活動的海報、宣傳單張或電郵等。
6. 如申請人已成功獲選參與外展體驗活動，請附上由主辦單位發出的通知書或電郵確認信。
7. 如申請人遞交申請表格時已完成外展體驗活動，須同時提交活動報告(活動報告指引可在書院網頁下載)。

UNITED COLLEGE
THE CHINESE UNIVERSITY OF HONG KONG
Scholarships and Awards

Reaching Out Awards (2020-2021)

Applications are now invited from United College full-time undergraduate students for the Reaching Out Awards (ROA) offered by the HKSAR Government in 2020-2021. These awards, in the amount of HK\$10,000 each, aim to support students to participate in events, competitions (e.g. conferences / forums / workshops / seminars / training camps / competitions / service projects etc.), internships or placements (credit-bearing / non-credit bearing), field / study trips or courses (e.g. foreign language immersion programmes / academic exchange programmes etc.) which are conducted outside Hong Kong in the academic year 2020-2021.

Selection criteria:

1. The outreach activities should be conducted outside Hong Kong, either organized or endorsed by the university.
2. There is no restriction on the duration of the outreach activities but they must take place during the period from 1 September 2020 to 31 August 2021.
3. Year 1 applicants must have good academic results during secondary education and in public examinations; Year 2 or above applicants must have attained a cumulative GPA of 3.0 or above up to the summer session of the previous academic year (if cumulative GPA is not available, a GPA equivalent of 3.0 or above in the previous academic year is required).
4. Preference is given to local students.
5. Financial need may also be considered.
6. Nominee can apply for ONE activity only.
7. Students can only receive the award once throughout the entire study programme at the university.
8. Each ROA awardee is required to submit a reflection report within one month of completion of the outreach activity to the Office of Admissions and Financial Aid, CUHK.
9. Selection results will be announced by the Office of Admissions and Financial Aid in June 2021. Successful candidates will also be notified in writing.

Application:

Students interested to apply please upload the following documents to the College website <https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=11557888> during the period **from 11 January to 12:00 noon of 29 January 2021**. Incomplete forms and late applications will not be accepted.

1. A completed resume form: application form can be downloaded from the College website ("section J" to be completed by the College). Please upload the completed form in word file to the College website. The resume form should be typed and signed (E-signature is acceptable but simply typing the name in the signature field is not acceptable).
2. For Year 1 applicants: copies of public examination reports (e.g. HKDSE, IB, GCE etc.) / academic transcript on previous qualifications (e.g. Higher Diploma, Associate Degrees etc.)
3. For Year 2 or above applicants: transcript on current programme up to academic year 2019-2020, including summer term (if any). Please provide the unofficial transcript downloaded from CUSIS with issued date on or after 1 October 2020.
4. A copy of academic transcripts with Explanation Notes of Grading System on an Exchange Programme (if any). Any downloaded transcripts are not acceptable.
5. Information of the outreach activity issued by the organizer (e.g. poster, leaflet, email etc.)
6. Proof on successful admission / enrolment into the outreach activity (e.g. letter of confirmation / email notification issued by the host organizer etc.) (only for those nominees who have successfully been admitted / enrolled into the said activity)
7. A reflection report if the nominee has already completed the outreach activity at the time of application (guidelines can be downloaded from the College website).